
THE WILDLIFE ACT
(C.C.S.M. c. W130)

**Trapping of Wild Animals Regulation,
amendment**

Regulation 56/2007
Registered March 14, 2007

Manitoba Regulation 245/90 amended

1 *The Trapping of Wild Animals Regulation, Manitoba Regulation 245/90, is amended by this regulation.*

2 **The following is added after section 13:**

Amphibian and reptile picker's licence

13.1(1) No person shall capture and sell a live amphibian or reptile except under authority of an amphibian and reptile picker's licence.

13.1(2) The only amphibian or reptile that may be taken under authority of an amphibian and reptile picker's licence is an adult northern leopard frog.

13.1(3) Adult northern leopard frogs may only be taken and sold under authority of an amphibian and reptile picker's licence between August 1 and October 31.

LOI SUR LA CONSERVATION DE LA FAUNE
(c. W130 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur le
piégeage des animaux sauvages**

Règlement 56/2007
Date d'enregistrement : le 14 mars 2007

Modification du R.M. 245/90

1 *Le présent règlement modifie le Règlement sur le piégeage des animaux sauvages, R.M. 245/90.*

2 **Il est ajouté, après l'article 13, ce qui suit :**

Permis de ramassage d'amphibiens et de reptiles

13.1(1) Seuls les titulaires d'un permis de ramassage d'amphibiens et de reptiles peuvent capturer et vendre des amphibiens ou des reptiles vivants.

13.1(2) Les seuls amphibiens ou reptiles qui peuvent être capturés conformément au permis visé au paragraphe (1) sont les grenouilles léopards adultes.

13.1(3) Les grenouilles léopards adultes ne peuvent être capturées conformément au permis qu'entre le 1^{er} août et le 31 octobre.

13.1(4) No more than one tonne of adult northern leopard frogs may be taken under authority of an amphibian and reptile picker's licence.

13.1(4) La quantité maximale de grenouilles léopards adultes qui peut être capturée conformément au permis correspond à une tonne.

March 8, 2007
8 mars 2007

Minister of Conservation/Le ministre de la Conservation,

Stan Struthers

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba